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Írásbeli kérdés

A Házszabály 91 . § .-a alapján „Hogyan biztosítják az élelmiszerek útjának nyomon
követhetőségét a szántóföldtől a fogyasztó asztaláig"? címmel írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Gyurcsány Ferenc parlamenti évértékelő beszédében egy mondatot szentelve a mezőgazdaság
helyzetének arról beszélt, hogy garantálni kívánja a magyar élelmiszerek biztonságát és követhetővé
teszi azok útját a szántóföldtől a fogyasztó asztaláig .

Ismerve a jelenlegi állapotokat ez a kijelentés merésznek tűnik, hiszen ma legtöbbször nemhogy azt
nem tudjuk, hogy melyik tábláról származik az élelmiszer, hanem gyakran azt sem, hogy melyik
országból . Másik akadálya e vállalás teljesítésének, hogy a közigazgatás reformjának keretében éppen
most verték szét, vagy vonták össze azokat az intézményeket, melyeknek esélye lehetett volna egy
ilyen jellegű nyomon követés megvalósítására .

Kérdezem tehát Miniszter Urat, hogyan kíván eleget tenni a miniszterelnök ígéretének?

Várom Miniszter úr válaszát!

Budapest, 2007 . március 8 .
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